

Title (en)

Binding system for a board, especially a snowboard.

Title (de)

Bindungssystem für ein Gleitbrett, insbesondere Snowboard.

Title (fr)

Système de fixation pour une planche de glisse, notamment une planche de surf sur neige.

Publication

**EP 0546992 A1 19930616 (DE)**

Application

**EP 92810926 A 19921127**

Priority

CH 349191 A 19911128

Abstract (en)

In a binding system for a board, especially a snowboard, a binding unit (1) is composed of two support plates (2) and (3) which are displaceable relative to each other in the direction of the longitudinal axis of the shoe. Each support plate (2) and (3) is guided in a guide element, (4) and (5) respectively, in the direction of the longitudinal axis of the shoe. The sole retaining clips (7) and (9) are laterally mounted. From a central fixing element (6), which is connected to the snowboard, the support plates (2) and (3) are held with positive fitting in the position adjusted to the length of the shoe. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Bindungssystem für ein Gleitbrett, insbesondere Snowboard, setzt sich eine Bindungseinheit (1) aus zwei gegeneinander in Schuhlängsachsenrichtung verschiebbaren Trägerplatten (2) und (3) zusammen. Jede Trägerplatte (2) und (3) ist in je einem Führungselement (4) bzw. (5) in Schuhlängsachsenrichtung gleitend geführt. Seitlich gehalten sind die Sohlenhaltebügel (7) und (9). Von einem zentralen Fixierelement (6) aus, das mit dem Snowboard verbunden ist, werden die Trägerplatten (2) und (3) in der auf die Schuhlänge eingestellten Lage formschlüssig gehalten. <IMAGE>

IPC 1-7

**A63C 9/00; A63C 9/08**

IPC 8 full level

**A63C 10/08** (2012.01); **A63C 10/22** (2012.01)

CPC (source: EP US)

**A63C 10/08** (2013.01 - EP US); **A63C 10/22** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] CH 676327 A5 19910115 - VIT SPORT AG
- [A] EP 0432588 A2 19910619 - BURTSCHER ALFONS [AT]
- [A] DE 2246668 A1 19740411 - VER BAUBESCHLAG GRETSCH CO
- [A] AT 371349 B 19830627 - TYROLIA FREIZEITGERAETE [AT]

Cited by

EP1679099A1; EP1199090A2; WO9716227A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0546992 A1 19930616**; US 5344179 A 19940906

DOCDB simple family (application)

**EP 92810926 A 19921127**; US 98053292 A 19921123